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PROTOKÓŁ NR XXII/2020 
z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 16 czerwca 2020 roku (czwartek) 
godz. 1200 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 
 

 
1. Otwarcie XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 

15 pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na 

dzień 16 czerwca 2020 roku godz. 12
00

 XXII sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI 

kadencji 2018-2023. Przewodnicząca otworzyła obrady. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 
1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki  

2. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

3. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu 

4. Artur Sterna – Członek Zarządu 

 

Ponadto obecni byli: 
1. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu 

2. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk po stwierdzeniu kworum stwierdziła, 

że w sesji bierze udział 22 radnych, obrady sesji są prawomocne.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 
4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma 

13. Marek Płóciennik 

14. Małgorzata Rojanek 

15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 
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18. Michał Terka 

19. Jacek Walczak 

20. Grzegorz Wardęga 

21. Konrad Wilczyński 

22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski 

 

2. Przyjęcie porządku obrad XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 
 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

2. Przyjęcie porządku obrad XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Wystąpienia przybyłych gości. * 

4. Wystąpienia radnych. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2020-2036. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2020 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały XIX/142/2020 Rady Powiatu 

Sieradzkiego z dnia 27 marca 2020 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w roku 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Wychowania 

Pozaszkolnego w Sieradzu oraz zmiany struktury organizacyjnej Centrum 

Edukacji Zawodowej w Sieradzu. 

9. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Wróblew. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wróblew 

na realizację zadań na drogach gminnych. 

11. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Burzenin 

umowy dotacji przy realizacji zadania " Przebudowa drogi powiatowej nr 

1704E Burzenin - Szynkielów". 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zaproponowała wprowadzenie do 

porządku obrad następujących punktów: 

 

- informacji Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego 

w okresie od 20 do 22 sesji Rady Powiatu Sieradzkiego - jako punkt 5; 

- projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 18 maja 2020 r. na 

działanie pełniącej obowiązki Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Sieradzu” - jako punkt 13; 
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- projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego                        

i przedmiotu działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Sieradzkiego 

- jako punkt 14. 

 

 

Głosowanie: 

Wprowadzenie do porządku informacji Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu 

Powiatu Sieradzkiego w okresie od 20 do 22 sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

ZA (19) 

Mariusz Bądzior, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, 

Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel 

Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał 

Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski. 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Bruś. 
NIEOBECNI (3) 

Tomasz Baliński, Jan Hankiewicz, Edward Szewczyk. 

Punkt został przyjęty. 

 

 

Głosowanie: 

Wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 18 

maja 2020 r. na działanie pełniącej obowiązki Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Sieradzu”. 

 

ZA: (18)  

Mariusz Bądzior, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, 

Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel 

Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał 

Terka, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof 

Żubrowski. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Walczak. 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Bruś. 
NIEOBECNI (3) 

Tomasz Baliński, Jan Hankiewicz, Edward Szewczyk. 

Punkt został przyjęty. 

 

Głosowanie: 

Wprowadzenie do porządku projektu uchwały w  sprawie zmiany uchwały w sprawie 

składu osobowego i przedmiotu działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu Sieradzkiego. 
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ZA (19) 

Mariusz Bądzior, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, 

Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel 

Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał 

Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski. 

BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Bruś. 
NIEOBECNI (3) 

Tomasz Baliński, Jan Hankiewicz, Edward Szewczyk. 

Punkt został przyjęty. 

 

Głosowanie porządku po zmianach: 

ZA (18) 

Mariusz Bądzior, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, 

Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel 

Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał 

Terka, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof 

Żubrowski. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Walczak. 

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Hankiewicz. 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Edward Szewczyk. 

Porządek został przyjęty. 

 

Porządek po zmianach:  
1. Otwarcie XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

2. Przyjęcie porządku obrad XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Wystąpienia przybyłych gości. * 

4. Wystąpienia radnych. 

5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego 

w okresie od 20 do 22 sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2020-2036. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2020 

rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały XIX/142/2020 Rady Powiatu 

Sieradzkiego z dnia 27 marca 2020 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w roku 2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Wychowania 

Pozaszkolnego w Sieradzu oraz zmiany struktury organizacyjnej Centrum 

Edukacji Zawodowej w Sieradzu. 

10. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Wróblew. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wróblew 

na realizację zadań na drogach gminnych. 

12. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Burzenin 

umowy dotacji przy realizacji zadania " Przebudowa drogi powiatowej nr 

1704E Burzenin - Szynkielów". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 18 maja 2020 r. na 

działanie pełniącej obowiązki Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Sieradzu”. 

14. Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego                     

i przedmiotu działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Sieradzkiego. 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

 

3. Wystąpienia przybyłych gości 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że mieszkańcy mieli możliwość zabrania 

głosu podczas obrad sesji po wcześniejszym ustaleniu zasad z pracownikami Biura 

Rady. Zgłoszenia należało dokonać do dnia 28.04.2020. Tel kontaktowy Biura Rady 

43 8271723 dodając, że chęć zabrania głosu zgłosiły: 

 

- Pani Paulina Matysiak Posłanka na Sejm RP (członek Lewica Razem); 

- Pani Anna Sikora Absolwentka ZPWP. 

 

 Posłanka na Sejm RP Paulina Matysiak zabierając głos odniosła się do projektu 

uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Wychowania Pozaszkolnego                   

w Sieradzu oraz zmiany struktury organizacyjnej Centrum Edukacji Zawodowej                           

w Sieradzu. Stwierdziła, że sprawa rozwiązania ww. placówki wraca na obrady Rady 

Powiatu, co jakiś czas i do tej pory dzięki protestom rodziców zawsze udawało się 
powstrzymać działania idące w kierunku rozwiązania Zespołu Placówek Wychowania 

Pozaszkolnego. Rok temu Starosta Sieradzki stwierdził, że nie chodzi o likwidację 
placówki, ale znalezienie nowej formy działalności, cyt.: „Tu chodzi przede 

wszystkim o dobro dzieci. Budynek Zespołu Placówek Wychowania Pozaszkolnego 

jest niestety w takim stanie, jakim jest i warunki dla dzieci nie są idealne. Chcieliśmy 

to poprawić. Nie ma mowy absolutnie o żadnej likwidacji placówki” – koniec cytatu. 

Posłanka na Sejm RP podkreśliła, że jest to dokładna wypowiedź Starosty z roku 

ubiegłego podkreślając, że jest zadziwiona postawą Starosty i nie spotkała się                         
z sytuacją, gdzie planowany remont jest przyczyną rozwiązania ww. placówki  

podkreślając, że takie rzeczy dzieją się tylko w powiecie sieradzkim. W dalszej 

wypowiedzi Pani Poseł stwierdziła, że jest to kolejna próba likwidacji ww. placówki                    

i w uzasadnieniu do projektu uchwały jest zapis, że powodem takich działań są 
oszczędności i baza lokalowa, która jest niedofinansowana i wymaga gruntownego 

remontu podkreślając, że jest takiego samego zdania, że baza lokalowa jest 

niedofinansowana i wymaga remontu co nie oznacza, że należy ją rozwiązywać, to 

oznacza że należy ją dofinansować i wyremontować, a nie likwidować. Pani Poseł 
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stwierdziła, że w uzasadnieniu do projektu uchwały nie ma żadnych argumentów za 

tym żeby rozwiązać placówkę i włączyć w struktury Centrum Edukacji Zawodowej. 

Pani Poseł zwróciła się do radnych Powiatu Sieradzkiego z prośbą o wsłuchanie się w 

głos mieszkańców Powiatu, którzy od wielu lat walczą o placówkę, bo nie ma 

ważniejszej sprawy jak rozwój i wsparcie najmłodszych dodając, że placówka ma już 
prawie 40 lat i zajęcia są prowadzone przez doświadczonych nauczycieli. Na 

zakończenie swojej wypowiedzi nawiązała do sytuacji w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym w Sieradzu stwierdzając, że w roku szkolnym 2019/2020 

jest realizowanych 40 godzin tygodniowo pomocy psychologiczno-pedagogicznej, zaś 
w roku szkolnym 2020/2021 nie ma zaplanowanych tych zajęć oraz skierowała  

zapytanie, co się wydarzyło, że dzieci już nie potrzebują takiej pomocy, czy są to 

działania powiatu idące w kierunku szukania oszczędności kosztem dzieci oraz czy 

prawdą jest, że 1 etat psychologa 22 godziny tygodniowo ma zabezpieczyć potrzeby 

wychowanków internatu, którzy przebywają, co najmniej 120 godzin tygodniowo                   

w placówce, 13 wychowanków przedszkola specjalnego, 63 uczniów szkoły 

podstawowej, około 20 uczniów szkoły branżowej I stopnia i 27 uczestników zajęć 
specjalistycznych, co daje łącznie około 150 uczniów w ramach pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej. Pani Poseł zapytała:  

- czy jeden psycholog zapewni pomoc dla tych wszystkich dzieci, czy jest to 

traktowanie tych dzieci jak koszt, który trzeba obciąć; 
- czy prawdą jest, że drastyczne oszczędności, bo aż 50 godzin zajęć dydaktycznych są 
poczynione na uczestnikach zajęć specjalistycznych z głęboką niepełnosprawnością 
intelektualną, są to w 90% osoby na wózkach inwalidzkich z mózgowym porażeniem 

dziecięcym. Jak jedna osoba ma pchać dwa wózki z dorosłymi osobami jednocześnie                          

i czy dostrzegane jest przez organ prowadzący dobro niepełnosprawnych dzieci; 

- czy realizacja arkusza organizacyjnego na rok 2020/2021 zakłada założenie środków 

spoza subwencji oświatowej. Jeżeli tak to, jaka będzie to kwota i analogicznie jak 

wygląda sytuacja w obecnym roku szkolnym; 

- czy powiat przeznaczał dodatkowe środki na placówkę, czy były pozyskane środki 

zewnętrzne spoza budżetu, Jeżeli tak to, w jakiej wysokości i z jakiego źródła 

pochodziły? 

 Pani Poseł stwierdziła, że jeżeli nie uzyska odpowiedzi podczas obrad sesji to 

wówczas złoży stosowne pismo do Starosty, by uzyskać odpowiedź na zadane pytania.   

 W dalszej części ww. punktu głos zabrała Pani Anna Sikora Absolwentka 

Zespołu Placówek Wychowania Pozaszkolnego, która poinformowała, że jej 

wypowiedzi będzie również dotyczyła ww. placówki, cyt.: „Lata spędziłam na 

lekcjach, na zajęciach z plastyki u Pani Zdzisławy Budki. Nauczyłam się na tych 

lekcjach kreatywności, nauczyłam się abstrakcyjnego myślenia. Chociaż moja kariera 

nie jest związana teraz z plastyką, ani z grafiką, ale dzięki tym zajęciom dowiedziałam 

się i wyrobiłam poczucie estetyki i akurat to stosuje w posługiwaniu się słowem                          

i akurat teraz moja kariera na tym polega. Wiecie Państwo doskonale jakie były lat 90, 

dwu cyfrowe bezrobocie, gęba Balcerowicza, która cały czas wyskakiwał z telewizji                           

i mówiła o tym, że trzeba dalej zaciskać pasa. Praktycznie każda rodzina była 

doświadczona tym, że w każdej rodzinie była osoba bezrobotna, również w mojej 

rodzinie coś takiego było. Trzy osoby żyły z jednej pensji i powiem Państwu coś.                  
Moi rodzice nie zauważyli wtedy, że ich córka chodzi na zajęcia z plastyki, nie było 
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żadnego obciążenia finansowego, przez to, że ich córka mogła się rozwijać. Widocznie 

teraz nie ma takich dzieci, że są doświadczone bezrobociem, widocznie nie ma czegoś 
takiego. Na początku 2016 roku postanowiliście (nie wiem, z jakiej okazji) wziąć 
topór i zabić ZPWP, zabić MDK, zabić MOS, całe szczęście, że wtedy rodzice się 
zmobilizowali. Ja byłam wtedy dziennikarką i relacjonowałam tą sprawę. Wiele osób 

zarzucało wtedy mi, że nie jestem bezstronna, że nie jestem obiektywna, tak to była 

prawda. Zawsze będę broniła słabszych, zawsze będę broniła osób, które są 
pokrzywdzone złymi decyzjami władz. Tak to była prawda nie byłam bezstronna                      

i wtedy odpuściliście. Podskórnie czułam wtedy, że zamiast tego topora, o którym 

powiedziałam wcześniej wybraliście skalpel. Po kawałku, centymetr po centymetrze 

ucinamy coraz większe koszty skazując ZPWP na powolną śmierć w agonii. Wy na to 

się zdecydowaliście. Placówkę, z którą tak wiele osób z Powiatu ma wspaniałe 

wspomnienia. I piszecie tutaj w uzasadnieniu, że budynek jest niedoinwestowany, a ja 

się pytam, ale czyja to jest wina, rodziców, dzieci a czy może Wasza? To jest Wasza 

placówka, a może to jest wasze wina, bo z roku na rok ucinaliście centymetr po 

centymetrze kolejne koszty na dom kultury. I piszecie dalej, pomieszczenia wymagają 
remontu i znów mam pytanie:, ale czyja to jest wina. Znowu dzieci wina, że dzieci nie 

wzięli kielni i nie zaczęły remontować. Nie, to jest wasza wina. Kto przez te lata 

udawał, że nie widzi tego, kto skazał na powolną śmierć dom kultury? Kto? Wy. 

Jeszcze na koniec uzasadnienia piszecie, Pani dyrektor Zdzisława Budka zgłosiła 

rezygnację ze stanowiska. Jeżeli wierzyć jej słowom, to ja doskonale rozumiem 

sytuację, w której ona się znalazła. Ja raz byłam w takiej sytuacji, gdzie zaszczuto 

mnie, mobingowano i wprowadzono taką atmosferę w pracy, że ja sama wstałam                     

i wyszłam stamtąd. Ja to rozumiem jej sytuację. Zróbmy taka sytuację, zorganizujmy 

taką atmosferę w pracy, gdzie ta osoba po prostu psychicznie nie wytrzyma i sama 

odejdzie. Pękła i odeszła? Świetnie mamy kolejny argument do likwidacji domu 

kultury. Teraz zwrócę się do radnych z Prawa i Sprawiedliwości (niektórzy mnie może 

oglądają, mam nadzieję, ze mnie słyszą przynajmniej). Wasi koledzy z partii teraz 

przy kampanii straszą dzieci, że dzieci są zagrożone LGBT, ja Wam powiem, czym 

naprawdę, co jest zagrożeniem dla dzieci. Zagrożeniem dla dzieci jest 

niedofinansowana ochrona zdrowia, zagrożeniem dla dzieci jest bezrobocie wśród 

rodziców. A teraz jest kryzys, ludzie masowo tracą pracę, tego będzie więcej. 

Zagrożeniem dla dzieci jest przemoc w rodzinie, zagrożeniem dla dzieci jest 

alkoholizm, zagrożeniem dla dzieci jest wreszcie utrudniony dostęp do edukacji. 

Przyglądam się kampanii prezydenckiej, ja tych rzeczy, o których mówię nie widzę, 
absolutnie, a wiecie, dlaczego bo tutaj się wykładacie na całej linii. Bo przed Waszą 
polityką trzeba chronić dzieci. I na sam koniec swojej wypowiedzi chciałabym się 
zwrócić do Starosty Mariusza Bądziora, ja Pana Starosty tutaj nie widzę, bo zasłani mi 

go filar. Panie Starosto znamy się już długo. Panie starosto na tyle się znamy dobrze, 

że ja wiem, że jest Pan dobrym człowiekiem. Wiem, że jest Pan człowiekiem                          

o dobrym sercu. Nigdy nie słyszałam o Panu złego słowa, ani od naszych wspólnych 

znajomych, nie słyszał również ani jednego złego słowa od pańskich pracowników. 

Tak je śp. Starosta Olejnik w samych superlatywach był przedstawiany przez 

pracowników Starostwa. Ja uważam, że jeżeli osoba, która dostanie władze i nadal jest 

dobrym człowiekiem dla swoich parowników, jest osobą godną zaufania i jeżeli taka 

osoba jest szanowana przez swoich pracowników, jest dobrym pracodawcą, to tej 
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osobie można zaufać. Taka osoba nie patrzy na powiat w kategorii od kampanii do 

kampanii, czy w kategorii, co będzie za miesiąc, dwa, rok, tylko, co będzie za 10, 15, 

20 a może nawet 50 lat. Panie Starosto ja naprawdę nie wiem, co się stało, że Pan 

schował do kieszeni swoje wielkie serce. Nie wiem, nie wiem, co się z Panem stało? 

Pozostaje mi tylko przypuszczać. Nie wiem gdzie się podziała Pańska troska                           

o najmłodszych. Panie Starosto to jest ten moment, w którym może się Pan z tego 

wycofać. Ja naprawdę proszę o to Pana. Dziękuje” – koniec cytatu.                                                         

  Głos zabrała wicestarosta – Kazimiera Gotkowicz. W swojej wypowiedzi 

odniosła się do wypowiedzi Pani Poseł podkreślając, że nie zgadza się z wypowiedzią 
Pani Poseł od strony merytorycznej. Po pierwsze powiat nie likwiduje placówki,                               

a Pani Poseł takich słów użyła dodając, że jest to rozwiązanie zespołu i włączenie                   

w struktury innego zespołu tj. Centrum Edukacji Zawodowej. Nie grozi to ani 

zwolnieniami pracowników, ani ograniczeniem zajęć dla dzieci i organ prowadzący 

ma w planach unowocześnienie placówki. Zwracając się do Pani Poseł 

poinformowała, że w tej placówce są dwa komplety strojów: jeden to komplet dla 

kilkunastu osób strojów ludowych zaś drogi to komplet strojów narodowych. 

Podkreśliła, że jak istniał zespół „Sieradzanie” to w tych strojach występował, a na 

chwilę obecną te stroje leżą w szafach niewykorzystane, natomiast w strukturze 

placówki są lekcje tańca i oczekujemy od placówki, aby wykorzystać te stroje dodając, 

że jest to duży potencjał i duża wartość dodana szkoda, że tak niewykorzystana i że                  

w szafach leży już jakiś dłuższy czas. W dalszej swojej wypowiedzi odniosła się do 

wystąpienia Pani Anny Sikory, która w swojej wypowiedzi używała 

nieparlamentarnych słów. Wicestarosta podkreśliła, że zajęcia plastyczne w placówce 

się odbywają, natomiast działania organu prowadzącego polegają na tym, że na chwilę 
obecną zapotrzebowanie na zajęcia jest nieco inne niż w latach ubiegłych podając 

przykład młodzieży, która potrzebuje zajęć z zakresu grafiki komputerowej, co jest 

ujęte w uzasadnieniu i takie zajęcia w ramach tej placówki organ prowadzący chce 

zorganizować. Wicestarosta stwierdziła, że oferty młodzieżowych domów kultury czy 

też placówek oświatowych na chwilę obecną są bardzo bogate i każde zajęcia są                        
z przeróżnych nurtów danej dziedziny. Poinformowała również, że w placówce jest 

świetnie wyposażona pracownia modelarska, która jest niewykorzystana                                  

i w ocenie organu prowadzącego dobrze będzie również zaoferować tego rodzaju 

zajęcia dla młodzieży. Wicestarosta nawiązała do sytuacji sprzed 7 lat, gdzie wówczas 

w tarapatach była placówka Centrum Kształcenia Ustawicznego, gdzie nie było 

zainteresowania i placówka chyliła się ku upadkowi i wówczas organ prowadzący 

podjął decyzję włączenia Centrum Kształcenia Ustawicznego w struktury Centrum 

Edukacji Zawodowej i dzięki tej decyzji Centrum Kształcenia Ustawicznego nadal 

działa. Podkreśliła, że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej jest świetnym 

fachowcem i stwierdziła, że organ prowadzący ma nadzieję, że zarówno budynek 

Zespołu Placówek Wychowania Pozaszkolnego jak i oferta zajęć będzie znacząco 

lepsza zarówno dla dzieci mieszkających na terenie Powiatu i z terenu Sieradza                         

i przestanie ten budynek być brzydką wizytówką dla miasta. Zwracając się do Pani 

Poseł stwierdziła, że jako posłów RP czeka korekta budżetu w związku z pandemią 
dodając, że w powiecie również odczuwa się trudną sytuację dodając, że we 

wszystkich samorządach są mniejsze wpływy z podatku i w związku z tym mniejsze 

możliwości poczynienia większych remontów, które były w planach natomiast 
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pandemia spowodowała, że ze względu na mniejsze wpływy należy ograniczyć 
wydatki Powiatu. Poinformowała również, że w przypadku budynku ZPWP powiat 

posiada protokół z 5-letniego przeglądu budowlanego, w którym są zalecenia 

dotyczące bezpieczeństwa dzieci i dotyczą one stolarki okiennej w niewielkiej części 

oraz głównego wejścia i głównego tarasu i te problemy w tym zakresie rozwiąże 

dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej wskazując, że w placówce są zatrudnieni 

specjaliści z zakresu budownictwa, odbywają się praktyki zawodowe w zawodzie 

murarz i tą wiedze będzie można wykorzystać w pomieszczeniach budynku ZPWP.   

W dalszej swojej wypowiedzi podkreśliła, że do południa pomieszczenia budynku 

ZPWP są niewykorzystane, bo nie odbywają się w tym czasie zajęcia i jest on                           

w sąsiedztwie dwóch dużych placówek, gdzie uczniowie uczą się do późnych godzin 

popołudniowych i w związku z powyższym faktem powiat chce wykorzystać ten 

budynek w celu odbywania się w godzinach dopołudniowych zajęć lekcyjnych, 

natomiast w godzinach południowych odbywać się będą zajęcia pozalekcyjne dla 

dzieci i młodzieży. Wicestarosta odniosła się w swojej wypowiedzi do sytuacji                            

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Sieradzu i zwracając się do Pani 

Poseł podkreśliła, że jest to placówka oświatowa i w przeciągu dwóch lat liczba 

uczniów w placówce zmieniła się dosyć znacząco ok. 220 na 180 kilka i jeżeli 

zmniejsza się liczba uczniów to zmniejsza się również liczba oddziałów co wiąże się 
ze zmniejszeniem liczby godzin dla nauczycieli podając przykład przedszkola dla 

dzieci z orzeczeniami w Ośrodku i że dwa lata wstecz było tam 6 oddziałów 

przedszkolnych, zaś na chwilę obecną są cztery oddziały z wolnymi miejscami. 

Odniosła się do rewalidacji osób głęboko i znacznie upośledzonych i poinformowała, 

że w obecnym roku szkolnym kończy edukację sześciu uczniów z uwagi na 

osiągniecie wieku 24 lat i do tego wieku jest ustawowo zapewniona edukacja. 

Odnosząc się do kwestii godzin pedagoga, psychologa i pomocy psychologiczno-

pedagogicznej Wicestarosta poinformowała, że liczbę godzin ww. pedagogów regulują 
przepisy prawa oświatowego i zgodnie z tymi przepisami ta pomoc została 

zapewniona dodając, że kuratorium opiniuje projekt organizacyjny palcówki w tym 

zakresie i nie wniosło żadnych uwag. Na 180 kilku uczniów jest zapewniony cały etat 

psychologa, pedagoga, bo tego wymagają przepisy oraz cały etat  logopedy i nie  jest 

on przydzielony bezpośrednio do godzin z ramowych planów nauczania i jest to etat 

nie wymagany przez przepisy, a organ prowadzący go zapewnia. Nawiązując do 

przepisów prawa oświatowego Wicestarosta podkreśliła, że są one przez organ 

prowadzący w pełni realizuje, tak jak wiele programów realizowanych przez Ośrodek, 

na które są przezywane środki zewnętrzne i z Ministerstwa Edukacji Zawodowej, zaś 
w chwili obecnej Ośrodek przygotowuje się do realizacji nowego programu 

skierowanego do dzieci w wieku przedszkolnym podkreślając jednocześnie, że dzieci 

uczęszczające do Ośrodka mają wiele propozycji zajęć dodatkowych i że organ 

prowadzący poza ofertą obowiązkową oferuje również ofertę dodatkową z środków 

zewnętrznych.       

   Posłanka na Sejm RP Paulina Matysiak zabierając głos odniosła się do 

pierwszej części wypowiedzi Wicestarosty dotyczącej ZPWP i stwierdziła, że nie 

rozumie sposobu argumentacji, że uczniowie Centrum Edukacji Zawodowej są                                 
w stanie wykonać remont w chwili obecnej to niech go wykonają i jeżeli nic się nie 

zmieni to, po co rozwiązywać placówkę i przenosić do innej jednostki? Nie ma 
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żadnego uzasadnienia do projektu uchwały w tej sprawie i nie ma konkretnych 

argumentów dodając, że w przypadku podejmowania takich kroków daleko idących 

dla dzieci i ich rodziców to przede wszystkim zabrakło konsultacji z rodzicami oraz, 

że działania organu prowadzącego są niestosowne, gdyż projekt uchwały został 

przedłożony w m-cu czerwcu, gdzie przyjęcie projektu uchwały przez Radę Powiatu 

skutkuje działaniami już od nowego roku szkolnego w mocy, tj. ZPWP z dniem 

31sierpnia br. zostanie rozwiązany, zaś z dniem 01 września br. zespół będzie 

wchłonięty przez Centrum Edukacji Zawodowej. Pani Poseł skierowała zapytanie czy 

rodzice dzieci korzystających z zajęć wiedzą, jakie będą zajęcia od 01 września, przez 

kogo będą one prowadzone i czy były przeprowadzone konsultacje z rodzicami? Pani 

Poseł w swojej ocenie stwierdziła, że pod przykrywką panującej epidemii, przy 

zdalnych posiedzeniach sesji, gdzie nie wszyscy radni mogą bezpośrednio 

uczestniczyć w sesji organ prowadzący wprowadza rozwiązania w ostatnim możliwym 

momencie. Odnosząc się do sytuacji w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym Pani Poseł stwierdziła, że zwróci się do Starosty z zapytaniami na 

piśmie, celem uzyskania odpowiedzi na jej zapytania.  

 Wicestarosta – Kazimiera Gotkowicz poinformowała, że były przeprowadzone 

wielokrotnie rozmowy z rodzicami natomiast w ostatnim czasie przedstawiciele Rady 

Rodziców w zespole zwrócili się do organu prowadzącego z prośbą o spotkanie i takie 

spotkanie się odbyło w obecności Starosty i jej oraz dwóch przedstawicieli Rady 

Rodziców ze względu na panująca epidemie. W dalszej swojej wypowiedzi 

Wicestarosta podkreśliła, że Pani Poseł zrozumiała jej wypowiedź błędnie w kwestii 

remontu zespołu dodając, że to nie jest tak, że uczniowie wraz z pracownikami 

wyremontują cały budynek ZPWP tylko wykonają ewentualnie drobne prace 

naprawcze.  Następnie nawiązała do funkcji dyrektora, który pełnił swoje obowiązki 

od września 2019 roku po konkursie ogłoszonym przez organ prowadzący, do którego 

nikt się nie zgłosił dodając, że obecna Pani Dyrektor złożyła rezygnację. Nie zostały 

wykonane żadne zalecenia zawarte w przeglądzie budowlanym dodając, że Pani 

Dyrektor z zawodu jest plastykiem i świetnie wykonuje swój zawód natomiast, jeżeli 

chodzi o sprawy administrowania budynkiem to jest nieco gorzej.  Wicestarosta 

stwierdziła, że mówienie o tym, że organ prowadzący próbuje coś ukryć w swoich 

działaniach podkreśliła, że projekt uchwały nie mówi o likwidacji placówki, lecz o jej 

rozwiązaniu i włączenie w struktury Centrum Edukacji Zawodowej i nie padają słowa 

ze strony organu prowadzącego o likwidacji zespołu i należy dać czas i spojrzeć 
obiektywnie na działania organu prowadzącego i za dwa lata ocenić te działania                        

i że nie ma w nich żadnego podstępu wręcz przeciwnie, jest to dbałość o to, żeby 

oferta zajęć dla dzieci i młodzieży była jak najszersza, tak jak szeroka oferta 

Młodzieżowego Domu Kultury w Zduńskiej Woli. Zwracając się do Pani Anny Sikory 

stwierdziła, że tak jak jej rodzice nie musieli płacić za dodatkowe zajęcia, to tak jak na 

chwilę obecną rodzice dzieci uczęszczających na zajęcia w ZPWP za te zajęcia 

również nie płacą.         
 Starosta - Mariusz Bądzior odniósł się do wypowiedzi Pani Poseł i stwierdził, 

że powinna ona mieć wiedzę, że środki na oświatę są jedne i organ prowadzący musi 

wyodrębniać środki na działanie tego typu placówki dodając, że w budżecie państwa 

nie są przewidziane tego typu placówki do finansowania i wracając do okresu sprzed 

czterech lat poinformował, że organ prowadzący występował o przekształcenie 
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placówki w powiatowy dom kultury w pełnym zakresie świadczeń i wówczas powiat 

mógłby pozyskać dodatkowe środki na tego typu działalność były przeprowadzone 

konsultacje, lecz nie doszło do przekształcenia placówki, były wystosowywane pisma 

do urzędu miasta w temacie prowadzenia tej placówki wspólnie, lecz władze miasta 

odpowiadały wówczas, że mają tak bogatą ofertę zajęć pozalekcyjnych, że nie są 
zainteresowani wspólnym prowadzeniem placówki. Starosta stwierdził, że organ 

prowadzący będzie podejmował działania, aby dzieci i młodzież miały jeszcze 

bardziej rozszerzoną ofertę zajęć, aby mogły się rozwijać dodając, że w budżecie na 

oświatę powinny być wyodrębnione środki na działalność tego typu placówek                            

i wówczas finansowanie tego typu placówek byłoby zupełnie inne.       

 

 

4. Wystąpienia radnych. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Maciej Sulgan 

- Kazimiera Gotkowicz 

- Maciej Sulgan 

- Kazimiera Gotkowicz 

- Maciej Sulgan 

 

 Radny - Maciej Sulgan w swojej wypowiedzi odniósł się do kwestii 

technicznej i stwierdził, że występują nadal problemy i nie są słyszalne dla odbiorców 

wystąpienia przybyłych gości i Starosty dodając, że należy ten problem rozwiązać od 

strony technicznej. W dalszej wypowiedzi poinformował, że chęć zabrania głosu 

wyraził w punkcie dotyczącym przyjęcia porządku obrad bo chał złożyć wniosek 

formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały dotyczącego rozwiązania 

ZPWP - pkt 9   z uwagi na fakt iż jako radny ma obawy, że wprowadzenie tak szybko 

projektu uchwały nie jest odpowiednio procedowane, czy powiat otrzymał wszystkie 

niezbędne opinie w tej sprawie. Nawiązał w swojej wypowiedzi do odpowiedzi na 

interpelację i stwierdził, że nie wynikało z niej, że organ prowadzący ma w planach 

działania dotyczące ZPWP, a w swojej interpelacji radny skierował zapytanie 

dotyczące przyszłości placówki. Radny złożył formalny wniosek o zdjęcie z porządku 

obrad punktu 9, tj. projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek 

Wychowania Pozaszkolnego w Sieradzu oraz zmiany struktury organizacyjnej 

Centrum Edukacji Zawodowej w Sieradzu. 

Przewodnicząca Rady – Olga Kołoszczyk stwierdziła, że punkt dotyczący 

zmian w porządku obrad już miał miejsce i radny w nim uczestniczył i wówczas moł 

złożyć wniosek formalany w tej sprawie.   

Radny Maciej Sulgan stwierdził, że należy skierować zapytanie do 

pracowników Biura Rady, gdzie wykonał telefon z zapytaniem czy jest widoczne jego 

zgłoszenie do dyskusji, bo z takim zgłoszeniem wystąpił przy punkcie dotyczącym 

porządku obrad i otrzymał potwierdzenie, że jest ono widoczne i nie wie, dlaczego nie 

został mu udzielony głos.    



12 

 

 Przewodnicząca Rady stwierdziła, że ma informację, że odbyło się to po fakcie 

tj. w punkcie 4 wystąpienia przybyłych gości, więc nie widzi powodu głosowania 

wniosku zgłoszonego przez radnego. 

 Radny Maciej Sulgan stwierdził, że swoje zgłoszenie wystosował w punkcie 

dotyczącym porządku obrad i kierował zapytanie czy Przewodnicząca Rady go słyszy, 

lecz nie uzyskał odpowiedzi i stwierdził jednocześnie, że prowadzenie sesji w sposób 

zdalny nie jest zbyt odpowiedni, bo jako radny nie może zabrać głosu od początku                      

i w chwili obecnej wystąpił problem, bo proceduralnie już jest za późno, a chęć 
zabrania głosu zgłaszał wcześniej. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że ma dostępne dwa monitory i nie 

zauważyła zgłoszenia radnego dodając, że skonsultuje powyższą sytuację                                  
z prawnikiem i w związku z tym ogłosiła 5 minut przerwy w obradach.     

 

Wznowienie obrad.  

 

 Przewodniczą Rady stwierdziła, że w momencie zgłaszania poprawek do 

porządku obrad nie widziała zgłoszenia radnego Maciej Sulgana, lecz z uwagi na fakt, 

iż sesje prowadzone są zdalnie i systemy elektroniczne mogą zawodzić zwróciła się do 

radnego Macieja Sulgana o ponowne przedstawienie wniosku formalnego.   

 Radny Maciej Sulgan złożył formalny wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

punktu 9, tj. projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Wychowania 

Pozaszkolnego w Sieradzu oraz zmiany struktury organizacyjnej Centrum Edukacji 

Zawodowej w Sieradzu. 

 Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, 

obecnych 21 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 
 
Wniosek radnego Macieja Sulgana w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały dotyczącego rozwiązania ZPWP - pkt 9.  

Wyniki głosowania 

ZA (4) 

Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

PRZECIW (15) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan 

Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Artur Sterna, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał 

Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Czyżak. 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Rojanek. 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Baliński, Edward Szewczyk. 

 Wniosek nie został przyjęty.  
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 Radny Maciej Sulgan wrócił do zapytania zadanego podczas obrad poprzedniej 

sesji, tj.: czy zauważył, jako radny w arkuszu organizacyjnym Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego jakieś nadgodziny i chciałby na to zapytanie odpowiedzieć. 
Radny stwierdził, że w arkuszu organizacyjnym Ośrodka są nadgodziny podajać 
następujące przykłady: 3,5 nadgodzin na przygotowanie do życia w rodzinie,                                 

10 godzin na wakacie wicedyrektora Ośrodka i występują w arkuszu nadgodziny. 

Radny stwierdził, że dziwi go sytuacja, że w Ośrodku są osoby, które nabyły prawa 

emerytalne i te osoby pozostają w Ośrodku. W dalszej wypowiedzi radny skierował 

zapytanie: dlaczego przy braku godzin dla nauczycieli, którzy są zwalniani tj. 9 z nich 

wprowadza się niekorzystne rozwiązania przede wszystkim dla dzieci, a zwiększa się 
ilość w zespołach rewalidacyjnych, co powoduje utratę ok. 50 godzin to są ok. 4 etaty 

nauczycielskie dodając, że są to rzeczy które wynikają z arkusza organizacyjnego, 

który jako radny miał okazję się z nim zapoznać. W nawiązaniu do dyskusji 

dotyczącej ZPWP odniósł się do sposobu postępowania w stosunku do Dyrektora 

zespołu, który jak obejmował stanowisko została zabrana pomoc z sekretariatu, zostało 

zmniejszone pensum godzin z 18 do 14 i oprócz obowiązków dyrektorski ówczesna 

pani dyrektor prowadziła zajęcia, jako nauczyciel, zaś wcześniejsza pani dyrektor była 

menadżerem i nie prowadziła zajęć. Radny poinformował, że w piśmie skierowanym 

do Komisji Spraw Społecznych pani dyrektor przedstawia mechanizm zwalniania 

dyrektorów.      

      Wicestarosta – Kazimiera Gotkowicz stwierdziła, aby radny Maciej Sulgan 

przyjrzał się dokładnie arkuszowi Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

dodając, że godziny do wychowania do życia w rodzinie muszą być przydzielone 

zgodnie z kwalifikacjami i nie można wcześniej przydzielić godzin wicedyrektora 

jeżeli nie wiadomo kto nim będzie, bo musi uczyć osoba zgodnie z kwalifikacjami 

dodając, że tego typu sprawy prostuje się w aneksie sierpniowym i wtedy jest na to 

czas, żeby godziny, które pozostaną są wówczas rozdzielane. Odnosząc się do 

przywileju odejścia na emeryturę podkreśliła, że stanowią o tym przepisy prawa                            

i jeżeli jest to nauczyciel załóżmy z przedmiotu, z którego są godziny, to takiego 

nauczyciela zwolnic nie można i należy przeanalizować arkusz organizacyjny Ośrodka 

pod kątem przepisów prawa i wówczas dyskutować o szczegółach. Odnosząc się do 

liczby godzin i liczby zespołów stwierdziła, że jest to zgodne z rozporządzeniem,                   

w którym została wskazana liczebność dzieci w oddziałach oraz zespołach i dyrektor 

przygotowujący arkusz organizacyjny nie wykazał żadnych przekroczeń i jest to 

zgodne z obowiązującymi przepisami prawa i z praktyką stosowaną w okolicznych 

powiatach. 

 Radny Maciej Sulgan odniósł się do wypowiedzi wicestarosty i stwierdził, że 

Zarząd Powiatu dwa razy zgłosił do RIO sprawę nadużyć finansowych w Ośrodku                     

i naruszenie dyscypliny finansowej przez ówczesną panią dyrektor  i dwa razy te 

zawiadomienia o naruszeniu dyscypliny finansowej okazały się bezskuteczne ze 

względu na popełnienie w tych dwóch zawiadomieniach tego samego błędu. Na tym 

radny zakończył swoją wypowiedź. 
 O zabranie głosu poprosiła Pani Anna Sikora. Przewodnicząca udzieliła głosu 

zgłaszajacej. 

 Pani Anna Sikora na początku swojej wypowiedzi stwierdziła, że nie będzie 

przepraszała za swoje emocje, jakie jej towarzyszyły podczas wystąpienia. W dalszej 
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wypowiedzi odniosła się do argumentu dotyczącego strojów ludowych i stwierdziła, 

że jest to bardzo fajny moment żeby reaktywować grupę taneczną „Sieradzanie” 

dodając, że Koalicja PIS/PSL jest od roku 2018 i dlaczego przez te ponad dwa lata nic 

w tej kwestii nie zostało zrobione? Padł argument, że budynek będzie w lepszym 

stanie i uczniowie CEZ-u będą mogli uczyć się tynkować, czyli odbywać praktyki 

tylko taki pomysł był już w roku 2016 i do chwili obecnej nic w tym temacie nie 

zostało zrobione. Odnosząc się do zajęć prowadzonych w porach popołudniowych                      

i wieczornych stwierdziła, że zajęcia odbywały się w tych godzinach jak ona jeszcze 

była absolwentką Młodzieżowego Domu Kultury. Odnosząc się do subwencji 

oświatowej stwierdziła, że organ prowadzący powinien podejmować działania 

zmierzające do zwiększenia środków na zajęcia pozaszkolne.   

 Ponownie głos zabrała Pani Poseł Paulina Matysiak i nawiązując do wystąpień 

wicestarosty dotyczących konsultacji z rodzicami dzieci uczęszczających do ZPWP 

stwierdziła, że chciałaby wiedzieć dokładnie, kiedy takie konsultacje się odbyły i czy 

była w tym temacie opinia Łódzkiego Kuratora Oświaty dotycząca rozwiązania 

placówki. 

 Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz poinformowała, że organ prowadzący nie 

ma obowiązku występowania w tym temacie o opinie Łódzkiego Kuratora Oświaty.  

5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego 
w okresie od 20 do 22 sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mariusz Bądzior 

 

 Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior przedstawił informację Starosty 

Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie od XXIII sesji 

Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 31 lipca 2020 roku, cyt.: „ Pani Przewodnicząca! 

Wysoka Rado! Szanowni Goście! 

Przedstawiam informację o najważniejszych działaniach i inicjatywach Zarządu 

Powiatu Sieradzkiego, obejmującą okres od XX sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. 

od 29 kwietnia 2020 roku. 

W omawianym okresie Zarząd Powiatu odbył 5 posiedzeń, na których omówił 

bieżące zadania Starostwa, podjął 25 uchwał oraz wiele decyzji. 

Wysoka Rado! 

W okresie od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego budżet Powiatu 

Sieradzkiego na 2020 rok uległ zwiększeniu o kwotę 18.180.637,14 zł i po stronie 

dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów wynosi 152.099.215,47 zł. 

W okresie od XX sesji Rady Powiatu do dnia dzisiejszego Zarząd Powiatu 

podjął 4 uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok wynikających ze zmian 

dotacji państwa na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej oraz zadania 

własne powiatu w łącznej kwocie  555.507 zł. 

Przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu będą zmiany w budżecie na 

2020 rok polegające na zwiększeniu dochodów o kwotę 832.149,24 zł, zwiększenia 

wydatków o kwotę 1.392.394,34 zł i zwiększenia przychodów o kwotę 560.245,10 zł 

oraz dostosowaniu Wieloletniej Prognozy Finansowej do planowanych zmian w 



15 

 

budżecie. Szczegóły planowanych zmian dochodów i wydatków zostały 

przedstawione w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie. 

Realizacja uchwał XX i XXI Sesji Rady Powiatu przedstawia się następująco: 

stosownie do wymogów ustawy o finansach publicznych i podjętych uchwał przez 

Radę Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 

2020 rok z dnia 29 kwietnia 2020 roku i 28 maja 2020 roku, Zarząd Powiatu podjął 2 

uchwały w sprawie wykonania uchwał Rady Powiatu, w których ustalono 

szczegółowy plan dochodów i wydatków w podziale na paragrafy i poszczególne 

jednostki. 

Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu zostali poinformowani                                 

o wprowadzonych zmianach w budżecie powiatu wynikających z uchwały Rady 

Powiatu w celu wprowadzenia stosownych zmian w planach finansowych. 

 Uchwały Rady Powiatu dotyczące wprowadzenia zmian w budżecie na 2020 

rok oraz uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego, 

na lata 2020 - 2036 zostały przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół 

Zamiejscowy w Sieradzu zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym. 

Szanowni Radni! 

W omawianym okresie podstawą obsługi petenta w Starostwie Powiatowym w 

Sieradzu nadal pozostawał kontakt telefoniczny i mejlowy. 

W poniedziałek 8 czerwca w sali konferencyjnej starostwa zorganizowano 

spotkanie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego. Jego tematem była 

sytuacja epidemiologiczna w mieście i powiecie, spowodowana wzrostem liczby 

wykrytych przypadków koronawirusa w Szpitalu Wojewódzkim w Sieradzu. Udział w 

posiedzeniu wzięli przedstawiciele samorządów powiatowego i miejskiego, 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Sieradzu, Domu Pomocy 

Społecznej i szpitala. 

Na początku ubiegłego tygodnia testy, przeprowadzone wśród pracowników 

szpitala w Sieradzu, potwierdziły obecność wirusa u ponad 80 osób – pacjentów i 

pracowników lecznicy. Zagrożony był również położony nieopodal szpitala Dom 

Pomocy Społecznej, dlatego zarządzono przeprowadzenie testów wśród jego 

pracowników. Badania nie wykazały obecności koronawirusa w DPS. 

Według danych przekazanych przez Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Sieradzu, sytuacja epidemiologiczna w powiecie sieradzkim kształtuje 

się następująco (dane na dzień 15 czerwca 2020 r. na godz. 11:00): liczba osób 

objętych nadzorem epidemiologicznym: 111,  liczba osób w kwarantannie domowej: 

343 (osoby z kontaktu z osobą zakażoną), liczba osób w izolacji domowej: 100 (osoby 

z dodatnim wynikiem SARS CoV-2), liczba osób w izolatoriach: 0 (osoby z dodatnim 

wynikiem SARS CoV-2), liczba osób hospitalizowanych                                                                   

z podejrzeniem/rozpoznaniem COVID-19: 46. 

W niedzielę 14 czerwca dla mieszkańców Powiatu Sieradzkiego została 

uruchomiona infolinia, za pośrednictwem której można się zapisywać na pobranie 

wymazu i bezpłatne badania na obecność koronawirusa. Pobieranie wymazów odbywa 

się w punkcie pobraniowym przy Szpitalnym Oddziale Ratunkowym Sieradzkiego 

szpitala. Infolinia ta jest wspólnym przedsięwzięciem Powiatu Sieradzkiego, 

Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego i służb sanitarno-epidemiologicznych. Dziękuję za 

uwagę !” – koniec cytatu.   
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 Uwag nie zgłaszano. Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2020-2036. 
 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk odczytała treść projektu uchwały                              

Nr XXII/173/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 2020 roku                            

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 

2020-2036. 

Uwag nie wnoszono. 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 23 

radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

ZA (18) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur 

Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Krzysztof Żubrowski. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński. 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Baliński, Michał Wzgarda. 

/uchwała Nr XXII/173/2020 stanowi załącznik nr 2 do protokołu/. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2020 
rok 
 
Przewodnicząca Olga Kołoszczyk odczytała treść projektu uchwały                              

Nr XXI/174/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 2020 roku                           

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2020 rok.  

Uwag nie wnoszono 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 23 

radnych. Uwag nie wnoszono. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA (19) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur 

Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński. 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Baliński. 

/uchwała Nr XXII/174/2020 stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały XIX/142/2020 Rady Powiatu 
Sieradzkiego z dnia 27 marca 2020 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego w roku 2020. 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk odczytała treść projektu uchwały                              

Nr XXI/175/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 2020 roku                           

w sprawie zmiany Uchwały XIX/142/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 

marca 2020 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w roku 2020. 

Uwag nie wnoszono. 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 23 

radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA (19) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur 

Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński. 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Baliński. 

/uchwała Nr XXII/175/2020 stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Wychowania 
Pozaszkolnego w Sieradzu oraz zmiany struktury organizacyjnej Centrum 
Edukacji Zawodowej w Sieradzu. 
 

 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk odczytała treść projektu uchwały                              

Nr XXI/176/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 2020 roku                           

w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Wychowania Pozaszkolnego w Sieradzu 

oraz zmiany struktury organizacyjnej Centrum Edukacji Zawodowej w Sieradzu. 

Uwag nie wnoszono 
Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 23 

radnych.. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA (17) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan 

Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Edward Szewczyk, 

Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

PRZECIW (3) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik. 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Baliński. 

/uchwała Nr XXII/176/2020 stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

 

10. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Wróblew. 

 

 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk odczytała treść projektu uchwały                              

Nr XXI/177/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 2020 roku                           

w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Wróblew. 

Uwag nie wnoszono. 
Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 23 

radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA (22) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur 

Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz 

Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Baliński. 

/uchwała Nr XXII/177/2020 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wróblew 
na realizację zadań na drogach gminnych. 
 

 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk odczytała treść projektu uchwały                              

Nr XXI/178/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 2020 roku                           

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wróblew na realizację zadań na 

drogach gminnych. 
 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Maciej Sulgan 

- Kazimiera Gotkowicz 

 

 Więcej uwag nie wnoszono. 

 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 23 

radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
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ZA (21) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur 

Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, Konrad 

Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Baliński, Grzegorz Wardęga. 

/uchwała Nr XXII/178/2020 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

 

 

12. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Burzenin 
umowy dotacji przy realizacji zadania " Przebudowa drogi powiatowej nr 1704E 
Burzenin - Szynkielów". 
 

 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk odczytała treść projektu uchwały                              

Nr XXI/179/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 2020 roku                           

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Burzenin umowy dotacji przy 

realizacji zadania " Przebudowa drogi powiatowej nr 1704E Burzenin - Szynkielów". 

Uwag nie wnoszono. 
Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 23 

radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA (21) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur 

Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, Konrad 

Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Baliński, Grzegorz Wardęga. 

/uchwała Nr XXII/179/2020 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 18 maja 2020r. na 
działanie pełniącej obowiązki Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Sieradzu. 
 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk odczytała treść projektu uchwały                              

Nr XXI/180/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 2020 roku                           

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 18 maja 2020r. na działanie pełniącej obowiązki 

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Janusza Korczaka w 

Sieradzu. 
Uwag nie wnoszono. 
Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 23 

radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA (18) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur 

Sterna, Edward Szewczyk, Michał Terka, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

PRZECIW (3) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński. 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Baliński, Grzegorz Wardęga. 

/uchwała Nr XXII/180/2020 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego                      
i przedmiotu działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 
Sieradzkiego. 
 

Przewodnicząca Olga Kołoszczyk odczytała treść projektu uchwały                              

Nr XXI/181/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 2020 roku                           

w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego i przedmiotu działania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jacek Walczak 

Radny Jacek Walczak poinformował, że w związku z wystąpieniem 

okoliczności osobistych, które uniemożliwiają mu dalsze pełnienie funkcji członka 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dotychczasowym wymiarze czasowym, z dniem 

09 czerwca br. złożył rezygnację z członkowstwa w ww. Komisji. Radny podziękował 

członkom Komisji za dotychczasową współpracę i zaufanie.    

Więcej uwag nie wnoszono. 
Przewodnicząca Olga Kołoszczyk przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 23 

radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

ZA (20) 

Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński, Michał 

Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

PRZECIW (1) 

Małgorzata Rojanek 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Baliński, Grzegorz Wardęga. 

/uchwała Nr XXII/181/2020 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

 

 

15. Sprawy różne. 
Nie wnoszono żadnych spraw. 
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16. Zamknięcie XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Rady Olga 

Kołoszczyk o godz. 14
30

 
 
zamknęła obrady XXII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 
Przewodnicząca 

Rady Powiatu Sieradzkiego 
 

Olga Kołoszczyk 
Protokołowała: 

Iza Ogińska 
 

Załączniki: 

1. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego 

w okresie od 20 do 22 sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

2. Uchwała Nr XXII/173/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 

2020 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2020-2036. 

3. Uchwała Nr XXII/174/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 

2020 roku w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2020 rok. 

4. Uchwała Nr XXII/175/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 

2020 roku w sprawie zmiany Uchwały XIX/142/2020 Rady Powiatu 

Sieradzkiego z dnia 27 marca 2020 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w roku 2020. 

5. Uchwała Nr XXII/176/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 

2020 roku w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Wychowania 

Pozaszkolnego w Sieradzu oraz zmiany struktury organizacyjnej Centrum 

Edukacji Zawodowej w Sieradzu. 

6. Uchwała Nr XXII/177/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 

2020 roku w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej z Gminy Wróblew. 

7. Uchwała Nr XXII/178/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 

2020 roku wały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wróblew na 

realizację zadań na drogach gminnych. 

8. Uchwała Nr XXII/179/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 

2020 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Burzenin umowy 

dotacji przy realizacji zadania " Przebudowa drogi powiatowej nr 1704E 

Burzenin - Szynkielów". 

9. Uchwała Nr XXII/180/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 

2020 roku w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 18 maja 2020 r. na działanie 

pełniącej obowiązki Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Sieradzu”. 

10. Uchwała Nr XXII/181/2020 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 16 czerwca 

2020 roku w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego                     

i przedmiotu działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Sieradzkiego. 
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